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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi állami vagyont és pontosan mit akarnak még 
értékesíteni az elhibázott orbáni gazdaságpolitika miatt? Kérem, hogy küldje meg a teljes 
listát a terveikről!" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A mfor.hu  portálon  található  „A parlamenten  kívül  szinte  mindent  szívesen  eladna  az  állami
vagyonkezelő„ című cikkben arról írnak, hogy „a parlament még nem eladó, de egyre hosszabb
azoknak  az  állami  tulajdonban  lévő  ingatlanoknak  a  listája,  amelyeket  szívesen  lepasszolna  a
Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. és az Orbán-kormány.”:

„És akkor a balatoni szekció, kizárólag a déli partról. Siófok Ezüstpart elnevezésű városrészében
található a Nemzeti Szakképzési és Felnőttképzési Hivatal Képzési- és Pihenő Központja, a víz 200
méterre van tőle. Itt a jövőben vélhetően már mások fognak képződni és pihenni, mert az államnak
nem kell: 470,5 millió forintért vihető. Kicsivel olcsóbban lehet megszerezni egy balatonlellei 3468
négyzetméteres üdülőt, csak 409 millió forint kell hozzá. A víz mindössze 150 méterre van, de közel
megy a vonat.

A legizgalmasabb árverés azonban novemberben érkezik Budapest szívéből. Lapunk írta meg, hogy
november 6-tól mindössze két napig lehet licitálni a Magyar Fejlesztési Bank (MFB) négyemeletes
központjára a Kossuth tér tövében: 7,5 milliárd forint minimum kell hozzá. Az épület eddig része
volt  a  kormány  Steindl  Imre-programjának.  A  főváros  legfrekventáltabb  részéről  van  szó,  a
parlament mintegy 200 méterre van tőle. Kérdeztük az MFB-t, hogy miért válnak meg a csodaszép
épülettől, de nem válaszoltak.

Emlékezetes,  hogy  a  kormánymédia  hónapokig  azzal  vádolta  az  ellenzéki  vezetésű  Fővárosi
Önkormányzatot, hogy el akarják adni a Városházát. Pedig ilyen terv valójában nem volt, ellenben
az MNV valóban sorra adja el az állami ingatlanokat. 



Az  júniusban  derült  ki,  hogy  a  jövőben  az  állami  vagyonért  felelős  miniszter,  vagyis  a
gazdaságfejlesztési  tárcát  irányító  Nagy  Márton  rendeletben  jelöli  ki,  melyek  azok  az  állami
ingatlanok, amelyeket el kell adni. A miniszter hatásköre nemcsak az MNV-hez tartozó ingatlanokra
terjed ki, hanem a kormány irányítása alá tartozó központi költségvetési szerv vagyonkezelésében
lévőkre is.”

 

Kérdezem Önt:

Mennyi  állami  vagyont  és  pontosan  mit  akarnak  még  értékesíteni  az  elhibázott  orbáni
gazdaságpolitika miatt? Kérem, hogy küldje meg a teljes listát a terveikről!

 

Budapest, 2023. november 2.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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